
Protokol Nr 2/2011 

ze wspolnego posiedzenia 


Komisji stalych Rady Miejskiej 

w dniu 19 kwietnia 2011 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 16.00 
Lista obecnosci radnych i projekt porz'tdku obrad stanowi't zal'tcznik do 
protokolu. 
Obradom przewodniczyl Przewodnicz'tcy Rady Miejskiej w Toszku Pan 
Ireneusz Kokoszka. 
W posiedzeniu uczestniczyli : 
1.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
3 .Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
4.Mieszkancy Gminy 
Pan Kokoszka powital zebranych i przedstawil projekt porz'tdku posiedzenia. 

Pan Tadeusz Kobiemik zaproponowal uzupelnienie porz'tdku 0 zapoznanie si~ z 

pismem Pana Piotra Zadroznego , ktory jest obecny na sali obrad. 

Radnijednoglosnie I za - 12 I przyj~li uzupelnienie porz'tdku obrad. 

Nast~pnie radni jednoglosnie I za -12 I przyj~li porz'tdek obrad wraz z 

przeglosowanym uzupelnieniem. 


Ad.1 
W zwi'tzku z tym na poprzednich posiedzeniach Komisji stalych radni zapoznali 
si~ z uwagami rodzicow dotycz'tcymi 5 godzinnego pobytu dziecka w 
Przedszkolu - Przewodnicz'tcy Rady odczytal wyjasnienia Dyrektora 
Przedszkola do skargi zlozonej przez Pani'tBozen~ Jensz na dzialalnosc 
Dyrektora tej placowki w sprawie odsuni~cia dzieci 5 godzinnego pobytu od 
pewnych wymienionych swiadczen. 
Skarga oraz wyjasnienia stanowi'tzal'tcznik do protokolu. 
Radni zwr6cili uwag~ na fakt , ze oswiadczenia rodzicow / dol'tczone do 
wyjasnienial zawieraj't daty od 30 marca br do 4 kwietnia 2011r. 
W trakcie post~powania wyjasniaj'tcego stwierdzono ,ze Dyrektor placowki 
realizowala zapisy w obowi'tzuj'tcej uchwale Rady Miejskiej w Toszku z dnia 
10 czerwca 2008 r. w sprawie : ustalenia odplatnosci za swiadczenia w 
przedszkolu prowadzonym przez Gmin~ Toszek. 
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Do obrad dol~czyl radny Eugeniusz Kuc . W glosowaniu bierze udzial 

13 radnych. 

Radni podkreslili koniecznosc wprowadzenia zmian do w/w uchwaly i 

stworzenie mozliwosci rodzicom dzieci 0 5-cio godzinnym pobycie doplaty 

do poszczeg6lnych zaj~c. 


W podsumowaniu dyskusji Przewodnicz~cy obrad poddal pod glosowanie : 

zasadnosc skargi : 
za uznaniem skargi za zasadnq glosowalo - 0 radnych 
za uznaniem skargi za bezzasadnq glosowalo 11 radnych 
wstrzymalo si~ od glosu 2 radnych 
W wyniku glosowania radni uznali iz skarga Pani Bozeny Jensz na dzialalnosc 
Dyrektora Przedszkola w Toszku jest bezzasadna. 

Ad.2 
Przewodnicz~cy Komisji Oswiaty i Kultury poinformowal , ze na posiedzeniu 
czlonkowie Komisji zostali zapoznani przez Dyrektora Centrum Kultury oraz 
Kierownika Bibliotek z dzialalnosci~Biblioteki w Toszku oraz filii i punkt6w 
bibliotecznych.Z w/w spotkania wyniklo ,ze koszty oraz naklady na 
uzupelnienie doposazenia s~ bardzo wysokie , a malo prawdopodobne jest aby 
z bibliotek korzystala taka duza liczba czytelnik6w.Temat zostal przekazany 
czlonkom Komisji do przemyslenia nad zaj~ciem stanowiska w tej sprawie. 
Pan Ireneusz Kokoszka dodal , ze bral udzial w zebraniach wyborczych na 
solectwach , gdzie pytal mieszkanc6w 0 korzystanie z filii i punkt6w 
bibliotecznych.Opr6cz Paczyny gdzie okazalo si~ , ze z biblioteki korzystaj~ 
mieszkancy w duzej ilosci oraz mieszkancy pobliskich solectw , to w 
pozostalych miejscowosciach zainteresowanie jest prawie zadne. 
W zwi~zku z w/w sytuacj~Przewodnicz~cy Rady Miejskiej w Toszku 
zaproponowal, aby utrzymac jedynie dzialalnosc Biblioteki w Toszku oraz filii 
bibliotecznej w Paczynie : 
za przyj~ciem propozycji glosowalo 11 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 2 radnych 
Radni wi~kszosci~ glos6w poparli przedstawion~ propozycj~. 

Ad.3 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze najpierw w Wielowsi , a potem w Toszku 
przeprowadzil rozmow~ z Prezesem firmy buduj~cej elektrownie wiatrowe na 
terenie gminy Wielowies.Istnieje r6wniez mozliwosc realizacji farmy elektrowni 
wiatrowych / 13 wiatrak6w / na terenie gminy Toszek / na p61noc od Sarnowa 
i Pluzniczki / - jest to spora szansa na pozyskanie dodatkowych srodk6w do 
budzetu Gminy. 
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W sytuacji kiedy zostanie podj~ta decyzja 0 przystqpieniu do realizacji tego 
zadania b~dzie zachodzila koniecznosc wprowadzenia zmian do Studium oraz 
do Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 
B urmistrz zaproponowal , aby zorganizowac spotkanie z przedstawicielami 
firmy w celu uzyskania szczegolowych informacji na temat realizacji inwestycji. 
Radni jednoglosnie / za - 13/ poparli propozycj~ ustalenia spotkania w tej 
spraWIe. 
Ponadto zaproponowali , aby przygotowac analiz~ kosztow , jakie ponioslaby 
Gmina z tytuly zmiany Studium oraz Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 

Ad.4 
Przewodnicz~cy obrad Pan Ireneusz Kokoszka odczytal pismo Dyrektora 
Rewitalizacji Dworcow Kolejowych w sprawie rozwazania decyzji 0 rozbiorce 
dworca w Paczynie , b~dz wyboru z trzech wariantow innej mozliwosci 
utrzymania tego obiektu. 
1- wariant dotyczy przej~cia obiektu prawem wlasnosci lub prawem 

wieczystego uzytkowania 
II - wariant dotyczy podpisania wieloletniej /30 lat / dzierzawy 
III - wariant dotyczy rozbiorki dworca kolejowego z jednoczesnym 

nieodplatnym przekazaniem samorz~dowi projektu architektonicznego 
i budowlanego pn. Stacja Parasol 

Burmistrz Toszka dodal , ze na przebudowanej trasie do Poznania zostaly 
postawione stacje typu Parasol - wizualnie wygl~daj~ ladnie - jednakze koszt 
jest bardzo wysoki. 
W podsumowaniu dyskusji w w/w temacie - radni Rady Miejskiej w Toszku 
nie wybrali zadnego z przedstawionych wariantow. 

Ad.S 
Burmistrz omowil przekazane radnym informacje dot. kosztow akcji zima 2010
2011 oraz kosztow zakupu oleju opalowego dla SP w Kotulinie oraz gazu dla 
SP w Toszku w zwi~zku z utrzymaniem hal sportowych. 
Informacje stanowi~ zal~cznik do protokolu. 
Radny Herbert Kocur stwierdzil , ze koszty akcji zimowej s~ bardzo wysokie 
i nalezy zastanowic si~ nad innymi rozwi~zaniami . 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze solectwo Proboszczowice z powodzeniem 
zakladalo plotki przeciwsniegowe.Na ostatnim zebraniu wiejskim mieszkancy 
zaoferowali z wlasnych srodkow zakup cz~sci plotkow , 0 ile Gmina zakupi 
drug~ cz~sc koniecznych plotkow. 
Radny Kokoszka zaproponowal rozwazenie mozliwosci zawierania umow z 
miejscowymi rolnikami lub przeprowadzenie przetargow na realizacj~ tego 
zadania osobno dla kazdego solectwa. 

http:przeciwsniegowe.Na
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Radny Cedzich stwierdzil , ze niektore odcinki drog 1np w Pawlowicach 1 

mozna wykluczyc z odsniezania. 

W trakcie dyskusji mieszkaniec Toszka poinformowal , 0 jezdz'lcych wieczorem 

TIR-ach ul. Gomosl'lsk'l, ktor'l zaczynaj'l tak niszczyc jak juz zniszczono ulic~ 


Dworcow'l. 

Burmistrz poinformowal , ze poinformuje 0 tym fakcie Policj~. 


Radny Kuc poinformowal 0 braku oswietlenia ulicy Dworcowej na odcinku 

od Kinderhaimu do Dworca PKP 1swiec'l tylko dwie lampy 1 


Ad.6 
Pan Kobiemik odczytal pismo Pana Piotra Zadroznego 0 udost~pnienie dojazdu 
do dzialki 325/68 z drogi niepublicznej oznaczonej jako dzialka 604/63 , ktory 
umozliwi korzystniejszy dojazd do pomieszczen w ktorych planuje prowadzic 
dzialalnosc gospodarcz'l.Zrobienie dodatkowego dojazdu od strony ulicy 
Gornosl'lskiej wymaga sporo nakladow finansowych, co dla osoby na ten 
moment bezrobotnej jest bardzo trudne.W zwi'lzku z powyzszym Pan Zadrozny 
zwrocil si~ 0 uniemozliwienie scalenia dzialki 604/63 na rzecz Pana Adama 
Goli oraz 0 cofni~cie dzierzawy tejze dzialki. 
Radny Kuc dodal ,ze przychylne ustosunkowanie si~ do prosby Pana 
Zadroznego w niczym nie naruszy interesu prawnego Pana Goli , a jednoczesnie 
pozwoli na rozwoj lokalnej dzialalnosci gospodarczej , co b~dzie skutkowalo 
wplywem podatku do naszej gminy. 
Burmistrz Toszka poinformowal , iz podj~cie decyzji w tej sprawie nalezy do 
kompetencji Burmistrza - spraw~ zna i do jej omowienia zaprosil Pana 
Zadroznego w najblizszy czwartek w godzinach od 15.00 do 17.00 

Przewodnicz'lcy obrad odczytal pismo Zarz'ldu Klubu LKS "Przyszlosc" 
Ciochowice z prosb'l 0 przeznaczenie srodkow na zakup ogrodzenia boiska 
sportowego. 
Burmistrz Toszka poinformowal, ze dwa lata temu Klub warunkowo otrzymal 
licencj~ , gdyz dzialacze wyjasnili ,ze wymagane ogrodzenie jest w trakcie 
realizacji .Do dnia dzisiejszego go nie ma .W tym roku ponownie przyjezdza 
Komisja, jezeli nie b~dzie ogrodzenia Klub zostanie zdegradowany 0 2 klasy. 
Burmistrz poparl w/w prosb~ i dodal , ze jest mozliwosc napisania projektu 
w tej sprawie przez Spichlerz , wtedy mozna by odzyskac 25%.Po sprawdzeniu 
kilku kosztorysow zostanie przedstawiona konkretna kwota.Uchwal~ w tej 
sprawie mozna by podj'lc na Sesji czerwcowej. 

Pan Ireneusz Kokoszka odczytal pismo Zarz'ldu OSP w Kotulinie z prosb'l 0 
dodatkowe srodki finansowe. Z budzetu jakim jednostka dysponowala na rok 
2011 w wysokosci 7735 zl- w miesi'lcu lutym wydatkowano kwot~ 5.228,15 zl 
na zakup nowego pieca centralnego ogrzewania. 
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Pan Antoni Wieczorek zainicjowal wspolprac~ pomi~dzy Gmin<t Toszek , a 
Gmin<t Hohenau i doprowadzil do podpisania umowy 0 partnerstwie. 
31 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
W zwi<tzku z tym , ze przygotowywany jest wniosek 0 termomodernizacj~ i 
docieplenie SP w Paczynie oraz Przedszkola w Toszku konieczne jest 
przeznaczenie srodkow 10k. 40.000 zll na przygotowanie dokumentacji 
projektowej.Projekty mozna skladac do 6.06.2011 r.- mozliwosc pozyskania 
srodkow do wysokosci 85% kosztow kwalifikowanych. 

Ad.9 
Radny Eugeniusz Kuc w nawiq;zaniu do pisma Pana Zadroznego podkreslil , ze 
bl~dna bylaby decyzja przekazania drogi Panu Adamowi Goli , gdyz w ten 
sposob nie b~dzie mozliwosci dojazdu do posesji z drugiej strony. 
Burmistrz Toszka wyjasnil , ze w planie zagospodarowania przestrzennego to 
nie jest droga tylko dojazd do posesji. Pan Zadrozny rna dojazd od strony 
ulicy Gomosl<tskiej. 
Pan Kuc podkreslil , ze jezeli ten dojazd zostanie zablokowany przez samochod 
np. tescia Pana Zadroznego - to on sam nie rna mozliwosci przejazdu. 

Burmistrz Toszka poinformowal , ze Chor TRYL nagrywa plyt~ w 
profesjonalnym studio i potrzebne im s<t srodki finansowe. 
Burmistrz zadeklarowal kwot~ 300 zl i zwrocil si~ do radnych 0 wsparcie tego 
przedsi~wzi~cia. 
Przewodnicz<tcy Rady poinformowal , ze z podobn<t spraw<t zwrocily si~ Panie z 
Toszeckiej Akademii Aktywnych Kobiet , ktore 1.06 2011 r. chc<t zorganizowac 
Dzien Dziecka. 

Po wyczerpaniu porz<tdku obrad Pan Ireneusz Kokoszka podzi~kowal zebranym 
za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 18.15. 

prr1P0lowala Przewod~icz<tcy 0 brad 
a~j;e-~~D&J,r:tiecha Ireneusz Kokoszka 


